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З 11 по 13 жовтня у Виставковому центрі 
«КОЗАК-Палац»

працював ІІ Міжнародний інвестиційний форум.

У форумі взяли участь повпреди 50 країн світу, головні спікери 
— українські та зарубіжні експерти з питань енергетичної 
ефективності, бізнес-стратегій та децентралізації. 

Паралельно з форумом працювала тематична виставка, 
також відбулося засідання Міжнародного трейд-клубу України. 
Було підписано ряд міжнародних угод.

Основні тематичні напрямки заходу – розвиток співробітниц-
тва між громадами та бізнесом, підвищення енергоефективності 
територій, реалізація міжнародного досвіду та залучення інвестицій.

Участь в роботі Трейд-клубу взяли понад 25 представників торгово-
економічних місій посольств іноземних держав, акредитованих 
в Україні, представників ділових кіл і міжнародних організацій. 
Основною метою Трейд-клубу було встановлення нових ділових 
контактів між Запорізькими та іноземними компаніями, потенційними 
інвесторами. 

По завершенні роботи Форуму представники Інженерної палати 
Магдебурга Клемент Вестерман і Томас Рохель 

відвідали Запорізьку 
державну інженерну 
академію з метою роз-
ширення контактів між 
Інженерною палатою 
землі Saxony-Anhalt 
Магдебурга – міста-
побратима Запоріжжя та 
інженерною академією. 

Наші гості побували 
на кафедрах теплоенергетики, електронних систем, електротехніки 
та енергоефективності, металургії, де ознайомилися з науковою 
та дослідницькою роботою викладачів-науковців, з обладнанням 
кафедр.

Підсумком зустрічі 
стало підписання 
тристороннього Ме- 
морандуму між ЗДІА, 
Інженерною палатою 
Запорізької області та 
Інженерною палатою 
федеральної землі 
Saxony-Anhalt.

Сектор зв’язків з 
громадськістю 

та реклами ЗДІА

Студентський Сенат ЗДІА 
під прапорами Добра 

24 октября мы ездили в 
Новониколаевскую школу-
интернат и компанию нам 
составили студенты из 
Инженерной академии.

Для двух пятых классов 
студенты подготовили два очень интересных мастер-класса 
на тему Хеллоуина: “Объёмная открытка” и “Книжная 
закладка из фетра”. Также ребята подарили детям подарки 
на память о первом знакомстве! Было очень душевно и 
интересно. Еще мы привезли мобильный планетарий, так 
полюбившийся детям. Учащиеся 2-го, 5-го и 7-го классов 
посмотрели под куполом познавательные мультфильмы. 
Получилась очень веселая и познавательная поездка. Ребята 
приглашали приезжать к ним еще! Спасибо студентам 
и Студенческому самоуправлению ЗГИА за прекрасную 
инициативу и за добрые эмоции, которые вы подарили 
нашим маленьким подопечным!

Вместе делать добрые дела - легко и приятно)) 

24 жовтня на кафедрі ПЗАС 
у рамках ХХІІ науково-

технічної конференція студентів, 
магістрантів, аспірантів і 

викладачів ЗДІА відбулось 
засідання секції інженерії 

програмного забезпечення.
На засіданні учасники се-

мінару  заслухали виступи 
викладачів, аспірантів та ма-
гістрантів. 

Доповіді були присвячені 
сучасним дослідженням у на- 
прямах інформаційних тех-
нологій, штучного інтелекту, 
комп’ютерного моделювання, 
комп’ютерних ігор та ін. 

Інноваційні розробки допо-
відачив презентувались ук-
раїнською та англійською 
мовами Всі промови були ці-
кавими та супроводжувались 
оплесками. 

Серед кращих відзначимо до- 
повіді магістранта Владислава 
Тищенка «Дослідження про-
блеми автоматизованого аналізу 
покупок з використанням 
методів Data Science», магі-
странта Михайла Матвіїва 
«Дослідження проблеми ана-
лізу та синтезу зображень 
за допомогою машинного 
навчання» та магістрантки 
Мільченко Наталії «Система 
підтримки прийняття рішень 
при виборі ігрового двигуна для 
розробки комп’ютерних ігор».

Вітаємо всіх учасників 
конференції та бажаємо 

подальших успіхів у науці.

Доцент кафедри ПЗАС 
А. Безверхий

ЗАСІДАННЯ  СЕКЦІЇ 
ІНЖЕНЕРІЇ  ПРОГРАМНОГО 

ЗАБЕЗПЕЧЕННЯ

31 жовтня у Запорізькому обласному центрі 
молоді відбулась зустріч голови ЗОДА К.І. Бриля 
зі студентською молоддю регіону. Назустріч з 
очільником області прибули делегації студентів зі 
всіх вишів області. Активну участь в заході взяли 
представники студентства ЗДІА.

Протягом зустрічі студенти різних навчальних 
закладів задавали питання, які турбують їх сьогодні. 

Запорізький губернатор зустрівся зі студентською молоддю
Не зайвим буде відзначити, що були обговорені 
майже 20 питань. 

Питання губернатору читали переважно з 
папірця, утім, проблеми порушували, дійсно, 
болючі, зокрема, щодо виплати стипендій, 
еміграції та відтоку «мізків» за кордон, надання 
робочих місць інженерам, забезпечення житлом 
на селі випускників медичних та педагогічних 
вишів тощо. Деякі питання стосувалися 
й особистого життя Костянтина Бриля, 
наприклад, хтось запитав, про що він мріє, або 
ж чому не подав е-декларацію.

Дуже тішить, що заходи,  на яких кожна мо-
лода людина має можливість задати очільнику 
края наболіле питання, і найголовніше, це 
питання буде вирішено – вже стали тра-
диційними! 

Спілкування завершилося спільним фото на 
пам’ять.

За матеріалами zp.depo.ua 

Зі сторінки Голови Студентського 
самоврядування ЗДІА Влади Чепельової


